
 

 

SKUPŠČINA 

 EVROPSKEGA ZDRUŽENJA ZA TERITORIALNO SODELOVANJE 

 EZTS GO 

 

“TERRITORIO DEI COMUNI: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA OBČINA NOVA GORICA (SLO) E 
OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” / “OBMOČJE OBČIN: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA 

OBČINA NOVA GORICA (SLO) IN OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” 
 

ZAPISNIK ŠT. 25 Z DNE 20. APRILA 2018 
 

 

Dne 20. aprila 2018 se je ob 10.30 v sejni sobi EZTS GO v Palači Alvarez, ul. Diaz 5 v Gorici, sestala Skupščina 
EZTS GO z naslednjim dnevnim redom: 

1. potrditev zapisnika z dne 5.3.2018; 

2. odobritev računovodskih izkazov za leto 2017; 

3. razno. 

 

Prisotni so: 

 

Davide COMOLLI (Občina Gorica) A/O 

Walter de GRESSI (Občina Gorica) P 

Robert GOLOB (Mestna občina Nova Gorica) A/O 

Pierluigi MEDEOT (Občina Gorica) P 

Miran MÜLLNER Mestna občina Nova Gorica) A/O 

Boris NEMEC (Občina Šempeter-Vrtojba) P 

Franco PERAZZA (Občina Gorica) P 

Alessandro PUHALI (Občina Gorica) P 

Livio SEMOLIČ (Obina Gorica) P 

Bernardo SPAZZAPAN (Občina Gorica) P 

Zdenko ŠIBAV (Občina Šempeter-Vrtojba) P 

Andreja TROJAR LAPANJA  (Mestna občina Nova Gorica) A/O 

Robert ŽERJAL (Mestna občina Nova Gorica) P 

 

Seje so se udeležili: 

Rodolfo ZIBERNA, župan Občine Gorizia 
Matej ARČON, župan Občine Nova Gorica 
Milan TURK, župan Občine Šempeter-Vrtojba 
Sandra SODINI, direktorica EZTS GO 
Tanja CURTO, uradnica Občine Gorica – EZTS GO 
Laura GRABA, uslužbenka EZTS GO 
Fabrizio RUSSO, predsednik revizorskega organa EZTS GO 
 
Ob 10.55 je Podpredsednik Skupščine ugotovi, da je skupščina sklepčna, in otvori sejo Skupščine EZTS GO. 

Skupščina potrdi predlagani dnevni red seje.  

 

 



 

 

Ad 1) Sprejetje zapisnika dne 5. marca 2018.  

Puhali predlaga, da se v zapisniku spremeni navedba sredstev, ki jih je omenil za prenovo muzeja železniške 
postaje v Trstu, ki bo postala delujoča postaja za turistične in zgodovinske vlake (začetna naložba bo 5 milijonov 
evrov in ne 18). 

Skupščina odobri zapisnik. 

 

Ad 2) - Odobritev računovodskih izkazov za leto 2017. 

Direktorica predstavi delo EZTS GO v minulem letu. Izpostavi stroške, ki so nastali in poudari izjemno delo, ki 
ga je opravilo osebje EZTG GO in osebje, ki so ga občine napotile na EZTS GO za urad posredniškega organa. 
Oriše zagon projektov, najpomembnejše rezultate minulega leta, komunikacijske aktivnosti in poročanje na 
projektih. Glede sredstev za infrastrukturna dela bo v kratek sestanek za pripravo prošnje na t.i. Fondo Gorizia, 
ki financira podobne pobude na goriškem ozemlju. Dela EZTS GO so enotna za celoten čezmejni prostor, kar 
je potrebno izpostaviti tudi iz pravnega vidika. Obvesti Skupščino, da bo v kratkem seja (11.5.) za predstavitev 
strateškega načrta za valorizacijo Čezmejnega naravnega parka Soča-Isonzo, ki bo prvi čezmejni strateški 
načrt te vrste, pri pripravi katerega so sodelovale občine, zunanji strokovnjaki, univerze, itd. 

Predsednik revizorskega organa predstavi poročilo revizorjev za leto 2017. Računovodski izkazi izražajo 
učinkovito, varčno in uspešno poslovanje in predlaga Skupščini, da odobri izkaze. Izpostavi, da bi v prihodnosti 
EZTS GO lahko imel problem likvidnosti pri izvajanju projektov, četudi je prejel s strani Programa predplačilo 
500.000,00€, saj mehanizem projektov je, da prej nastanejo stroški in šele nato se prejme povračilo. Poziva 
občine ustanoviteljice, da bi pri tem priskočile na pomoč, saj pasivne obresti na posojila ne spadajo v stroške, 
ki za katere se lahko prejme povračilo na projektih. 

Ni razprave. 

Podpredsednik preide na glasovanje. 

Predlog o odobritvi je soglasno sprejet. 

 

Ad 3) Razno 

Direktorica Sodini še sporoči Skupščini, da je v teku prenova članov stalnih odborov EZTS GO saj bo EZTS 
GO v prihodnjih mesecih pričel s prenovo strategij skupnega čezmejnega območja in zagonom pripravljalnih 
aktivnosti za novo programsko obdobje 2021-2028. Vloga odborov bo osrednjega pomena za uspešno delo in 
pripravo Bele knjige naših treh mest, saj bodo imeli člani pomembno nalogo zagotavljanja lastnega znanja v 
vlogi strokovnjakov z dobrim poznavanjem skupnega območja. Predlog o prenovi bi lahko obravnavali na seji 
dne 11. 5.  

 

Seja se zaključi ob 11.30. 

 

 

Zapisničarka 

Tanja Curto 

 

 

Podpredsednik  

Pierluigi Medeot  

 

 

 

 

 



 

 

ASSEMBLEA DEL  

GRUPPO EUROPEO DI COOPERAZIONE TERRITORIALE 

GECT GO 

 

“TERRITORIO DEI COMUNI: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA OBČINA NOVA GORICA (SLO) E 
OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” / “OBMOČJE OBČIN: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA 

OBČINA NOVA GORICA (SLO) IN OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” 
 

 

VERBALE N. 25 dd. 20 APRILE 2018 
 

 

Il giorno 20 aprile 2018 alle ore 10.30 nella Sala riunioni del GECT GO a palazzo Alvarez, via Diaz, Gorizia, si 
è riunita l'Assemblea del GECT GO con il seguente ordine del giorno: 

1. Approvazione verbale dd. 5/3/2018; 

2. Approvazione del bilancio consuntivo 2017; 

3. Varie ed eventuali. 

 

 

Presenti: 

 

Davide COMOLLI (Občina Gorica) A/O 

Walter de GRESSI (Občina Gorica) P 

Robert GOLOB (Mestna občina Nova Gorica) A/O 

Pierluigi MEDEOT (Občina Gorica) P 

Miran MÜLLNER Mestna občina Nova Gorica) A/O 

Boris NEMEC (Občina Šempeter-Vrtojba) P 

Franco PERAZZA (Občina Gorica) P 

Alessandro PUHALI (Občina Gorica) P 

Livio SEMOLIČ (Obina Gorica) P 

Bernardo SPAZZAPAN (Občina Gorica) P 

Zdenko ŠIBAV (Občina Šempeter-Vrtojba) P 

Andreja TROJAR LAPANJA  (Mestna občina Nova Gorica) A/O 

Robert ŽERJAL (Mestna občina Nova Gorica) P 

 

Partecipano alla seduta: 
 
Rodolfo ZIBERNA, sindaco del Comune di Gorizia 
Matej ARČON, sindaco del Comune di Nova Gorica 
Milan TURK, sindaco del Comune di Šempeter-Vrtojba 
Sandra SODINI, direttore del GECT GO 
Tanja CURTO, funzionario del Comune di Gorizia – GECT GO 
Laura GRABA, istruttore contabile GECT GO 
Fabrizio RUSSO, presidente del Collegio dei Revisori dei Conti 
 

Alle ore 10.55 il vicepresidente dell’Assemblea constata il numero legale e apre i lavori della seduta 
dell’Assemblea del GECT GO.  



 

 

L'Assemblea conferma l'ordine del giorno. 

Ad 1) - approvazione verbale dd. 5/3/2018 

Puhali chiede che venga modificato l’importo citato per il restaurando il museo ferroviario di Trieste, che 
diventerà stazione attiva per far arrivare treni turistici e storici (per un investimento di circa 5 milioni e non 18 
milioni). 

L’Assemblea approva il verbale. 

 

Ad 2) - Approvazione del bilancio consuntivo 2017 

Il Direttore illustra il lavoro del GECT GO svolto nell’anno passato. Evidenzia i costi e sottolinea il lavoro svolto 
dal personale del GECT GO e dal personale distaccato dai Comuni per l’Organismo intermedio. Descrive lo 
start-up dei progetti, i risultati di maggior rilevanza, le attività di comunicazione e quelle di rendicontazione. 
Relativamente ai fondi per le opere infrastrutturali vi sarà a breve un incontro per la preparazione della richiesta 
al Fondo Gorizia, che finanzia opere simili nella Provincia di Gorizia. L’opera del GECT GO, seppur 
transfrontaliera, è un’opera unica, un argomento da considerare dal pdv giuridico. Avvisa l’Assemblea che a 
breve (11/5) si terrà una seduta per illustrare il Piano strategico di marketing territoriale del Parco 
transfrontaliero Isonzo-Soča, che sarà il primo piano strategico transfrontaliero, con un importante contributo 
dei comuni, di esperti esterni, di università e condiviso con molti organi. 

Il Presidente del Collegio dei revisori illustra la relazione al bilancio 2017. Il rendiconto rappresenta una 
gestione efficace, accorta ed efficiente. Fa presente che nel futuro il GECT GO potrebbe avere problemi di 
liquidità nell'attuazione dei progetti nonostante abbia ricevuto un anticipo di € 500.000,00 da parte del 
Programma, dato che il meccanismo dei progetti prevede che i costi, per essere rendicontati e rimborsati, 
devono essere prima sostenuti. Si appella ai comuni fondatori per cercare di trovare una soluzione in quanto 
gli interessi passivi su prestiti non possono essere rendicontati e rimborsati sui progetti. 

Nessuno prende la parola. 

Il Vicepresidente mette in votazione la deliberazione che viene approvata all’unanimità. 

 

Ad 3) – Varie ed eventuali 

Il Direttore comunica all’Assemblea che è stata avviata la rivisitazione dei componenti dei comitati permanenti 
del GECT GO in quanto il GECT GO avvierà nei prossimi mesi una fase di rivisitazione delle proprie strategie 
per il comune territorio transfrontaliero anche in vista dell’avvio dei lavori propedeutici al nuovo periodo 
programmatorio europeo 2021-2028. Centrale, per la buona riuscita dei lavori e per la redazione del Libro 
Bianco delle tre Città, sarà il ruolo dei comitati, i cui componenti avranno il compito di mettere a disposizione 
le proprie competenze sia in qualità di esperti del settore, sia in quanto persone con grande conoscenza del 
comune territorio. La proposta di rinnovo dei Comitati verrà presentata alla riunione del prossimo 11 maggio. 

 

La seduta si chiude alle 11.30 

 

Il verbalizzante 

Tanja Curto 

 

 

Il Vicepresidente  

Pierluigi Medeot 

 

 


